
Odkar smo poslali naše zadnje število v svet, zgo
dilo se je nekaj, česar ni bilo celih 15 let: ministerstvo 
naše je dalo svojo ostavko t. j . grof Taaffe odstopi in 
z njim vsi njegovi tovariši, češ, da jim vlade voz tiči, pa 
ne znajo — za priprego. In resnica, priprege jim manjka. 
Ni bilo vselej tako. Grof Taaffe ni imel vsa leta veliko 
prijateljev, ali nekaj jih je imel, pa tako zvestih, da so 
mu prišli na pomaganje, če tudi tega zanje ni bil za

služil. V prvi vrsti je bil mu tak prijatelj poljski in klub 
konservativcev, nekaj časa sem pa že tudi klub nem

ških liberalcev. 
Ali mož se je prevzel ter je dal na zadnje vsem 

brco s predlogo svojo za volilno spremembo. Pri tej ni 
vprašal svojih prijateljev za njih menjenje, ampak h 
krati jo je prinesel v drž. zbor ter mu jo je smehljaje pred

ložil, dasi je vedel, da njim z njo ne ustreže. To je 
izbilo dno iz soda, h krati so se vsi njegovi prijatelji 
odmaknili ter so mu v očitni seji, v drž. zboru,, drug 
za drugim povedali, da se naj posehmal ne zanaša več 
nanje. Kaj je torej hotel? Druga mu ni ostalo, kakor 
da je svitlemu cesarju naznanil, da on ne more več 
dalje. 

To se je izgodilo zadnjo soboto in svitli cesar je 
prišel brž na Dunaj in je tirjal od grofa Taaffe, naj mu 
poda razjasnjenje o celi stvari; še pozno na večer je 
bil grof Taaffe pri cesarju in v nedeljo potem je bilo 
vpričo cesarja posvetovanje mivisterstva, h koncu pa 
slovo ministerstva. Svitli cesar še sicer doslej ni vspre

jel slova t. j . ni še pritrdil temu, da grof Taaffe odstopi, 
ali grof zna, da on ne more več naprej, ker v drž. 
zboru nima več pravih prijateljev in si tacih tudi ne 
more več pridobiti. Zato se on umakne in treba bode, 
da sestavi kdo drug novo ministerstvo. 

S tem pa nastane nova težava. Kdo naj prevzame 
to delo in odkod naj vzame nove ministre? Za to je 

Na razpotju. treba časa in da se dobi za to časa, odloži se posve

tovanje v drž. zboru, dokler se ne sestavi novo mini

sterstvo. V tem času, ko to pišemo, še ni znano, kdo 
sestavi in kateri možje stopijo v novo ministerstvo. 
Piše se in govori se o njih že sicer veliko, ali nihče 
ne zna, kaj je resnica. Zavoljo tega tudi ni treba, da 
mi kaj damo na te govorice in je bolje, če počakamo, 
dokler se ne izve resnica. 

Naj pa se že sestavi novo ministerstvo iz katere 
koli stranke, ali tudi iz vseh večjih, toliko smemo reči, 
da ne ostane dolgo na vrhu in dobro bode tako, kajti 
za slov. ljudstvo nimamo pričakovati dobrot od njega. 
Od grofa Taaffe nismo dobili veliko, poslej pa bode težko, 
če še dobimo toliko. Radi pa bomo, če se v tem uka

nimo, ali za to je malo upanja. 


